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Abstract (en)
The invention relates to a method for the optoelectronic monitoring of thread-shaped materials and can preferably be used in the textile industry.
It is the object of the invention to evaluate and compensate the attenuations of the light beams that occur due to external influences. The solution
according to the invention consists in that the width of the light pulse in the transmitter is varied as a function of the pulse width, the temporal pulse
width variation and the variation in pulse width distance of the previously emitted light pulse which the latter experienced upon traversing the link
from the transmitter to the receiver and which were determined by evaluating the pulses reaching the receiver. The evaluation can be performed with
the aid of a microcomputer. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur optoelektronischen Überwachung fadenförmiger Materialien und ist bevorzugt in der Textilindustrie
anwendbar. Der Erfindung liegt die Aufgabe zugrunde, die durch äußere Einflüsse auftretenden Dämpfungen der Lichtstrahlen auszuwerten und
zu kompensieren. Die erfindungsgemäße Lösung besteht darin, daß die Breite des Lichtimpulses im Sender in Abhängigkeit von der Impulsbreite,
der zeitlichen Impulsbreitenänderung und der Impulsbreitendistanzänderung des zuvor ausgesendeten Lichtimpulses, die dieser beim Durchlaufen
der Strecke vom Sender zum Empfänger erfahren hat und die durch Auswertung der an den Empfänger gelangenden Impulse ermittelt wurden,
verändert wird. Die Auswertung kann mit Hilfe eines Mikrorechners erfolgen. <IMAGE>
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